
Formulier ten behoeve van het indienen van vragen als bedoeld in artikel 4.27 van het 
Reglement van Orde VV en commissies Delfland 

Titel: Brand AVR 
Omschrijving problematiek: 
Donderdag 21 september heeft er een grote brand gewoed bij AVR in Rotterdam 
De rook ging in het strook onder andere op vrijdagochtend 22 september over een groot 
gedeelte van Midden-Delfland,  Maassluis en Vlaardingen, zowel over dorp stad als het 
weidegebied.  
Dinsdagavond 26 september kwam er berichten in de media de NOS en de WOS dat toch bij de 
brand toch meer dioxide is vrij gekomen dan was verwacht, let wel 5 dagen later. Dinsdag in de 
loop van de avond werden de agrariërs gebeld door de melkfabrieken om het melkvee binnen te 
houden. 
Dioxide komt vrij bij brand tussen de 600 en 800 graden, normale vuilverbranding met 
huisbrandolie 1100 tot 1200 en niet onbelangrijk met filters. 
De communicatie was en is hier niet het sterkste vanuit AVR. 
 
 
Vragen: 
1. Is het de hoogheemraad bekend dat er in september door WOS, de publieke omroep voor de 
gemeenten Westland, Maassluis en Midden Delfland een bericht is verschenen dat inwoners van 
met name Maassluis en Maasland maatregelen moeten nemen omdat er bij de brand bij de AVR 
ook dioxines zijn vrijgekomen en zijn aangetroffen in het gebied ten noordoosten van de AVR? In 
het bijzonder gaat het dan om het Lickebaertgebied. 
 
2. Is er ook contact met het RIVM over het onderzoek, in het bijzonder i.v.m. de waterkwaliteit? 
 
3. Is het crisisteam van Delfland hier ook bij betrokken? 
 
4. Is Delfland ook op de hoogte gebracht van de brand? Zo ja, wanneer? 
 
5. Wat zijn de gevolgen voor de metingen in dit gebied in zaken KWR?  
 
6. En op welke wijze worden deze verwerkt in o.a. de waterkwaliteitsrapportage? 
 
Vragen met  betrekking tot communicatie zijn belangrijk (zie ook de problematiek m.b.t. 
pfas/pfos)  wij merkten dat er veel onduidelijkheid over is waar je moet zijn. Voor particulieren 
met groentetuintjes, kun je bij de GGD terecht. Maar  dan vraag je bedrijfsmatig dan weet 
niemand iets. 
 
7. Hoe was dit voor Delfland? 
 
8. Kon Delfland gemakkelijk de juiste informatie ontvangen? 
 
Vragen ingediend door W. Wijbenga WN en N. Dijkshoorn BBB 

 
Vragen en Antwoorden: 
 
1. Is het de hoogheemraad bekend dat er in september door WOS, de publieke omroep voor de 
gemeenten Westland, Maassluis en Midden Delfland een bericht is verschenen dat inwoners van 
met name Maassluis en Maasland maatregelen moeten nemen omdat er bij de brand bij de AVR 



ook dioxines zijn vrijgekomen en zijn aangetroffen in het gebied ten noordoosten van de AVR? In 
het bijzonder gaat het dan om het Lickebaertgebied. 
Antwoord: 
Ja, Delfland is dinsdag 26 september 2023 in de middag door de veiligheidsregio Rijnmond op de 
hoogte gebracht van de verhoogde waarde van dioxine op het land in delen van de gemeente 
Maassluis, Westland en Midden-Delfland. Omdat de analyse van de monsters 5 dagen duurt, bleek 
pas op dinsdag dat er verhoogde waarden waren. 
 
De operationeel leider van de calamiteitenorganisatie die op dat moment wachtdienst had, was 
diegene die gebeld was. De operationeel leider heeft samen met inhoudelijk adviseurs van 
Delfland en de veiligheidsregio de situatie voor Delfland bepaald en afgestemd met de dijkgraaf 
(en directeur van dienst).  
 
Er bleken door de veiligheidsregio geen watermonsters genomen te zijn omdat het risico voor het 
water verwaarloosbaar was. Het had die dagen erna ook flink geregend waardoor de watergangen 
ondertussen waren doorgespoeld. Er is besloten binnen Delfland niet op te schalen maar wel in 
contact te blijven met de veiligheidsregio over het verdere verloop. 
 
De GGD en de gemeenten verzorgden de communicatie. Er is nauw contact geweest over deze 
communicatie en deze is door ons ook op de website van Delfland geplaatst. 
 
2. Is er ook contact met het RIVM over het onderzoek, in het bijzonder i.v.m. de waterkwaliteit? 
Antwoord: 
Nee, er is vanuit Delfland geen contact geweest met het RIVM, er is wel intensief contact geweest 
met de adviseur gevaarlijke stoffen van de veiligheidsregio. 
 
3. Is het crisisteam van Delfland hier ook bij betrokken? 
Antwoord: 
Zoals bij vraag 1 aangegeven is de operationeel leider die de wachtdienst had op de hoogte 
gebracht en heeft de situatie voor Delfland beoordeeld. 
 
4. Is Delfland ook op de hoogte gebracht van de brand? Zo ja, wanneer? 
Antwoord: 
Op de avond van de brand, 21 september 2023, is Delfland op de hoogte gebracht van de brand 
via P2000, de realtime monitor van alarmeringen van brandweer, politie en ambulance. 
 
En zoals bij vraag 1 aangegeven is de operationeel leider die de wachtdienst had op dinsdag 26 
september 2023 op de hoogte gebracht. 
 
5. Wat zijn de gevolgen voor de metingen in dit gebied in zaken KWR?  
Antwoord: 
Er zijn door de veiligheidsregio geen waterkwaliteitsmetingen gedaan tijdens en na de calamiteit. 
Het risico voor het oppervlaktewater was verwaarloosbaar. Gezien de slechte oplosbaarheid van 
dioxines in water is het risico op vervuiling van het oppervlaktewater door uit- of afspoeling van 
dioxines vanaf het land zeer laag. Daarom heeft Delfland besloten naar aanleiding van deze 
calamiteit geen extra metingen te verrichten bovenop het reguliere meetprogramma.  
 
6. En op welke wijze worden deze verwerkt in o.a. de waterkwaliteitsrapportage? 
Antwoord: 
Er zijn geen waterkwaliteitsmetingen gedaan. 
 



Vragen met  betrekking tot communicatie zijn belangrijk (zie ook de problematiek m.b.t. 
pfas/pfos)  wij merkten dat er veel onduidelijkheid over is waar je moet zijn. Voor particulieren 
met groentetuintjes, kun je bij de GGD terecht. Maar  dan vraag je bedrijfsmatig dan weet 
niemand iets. 
 
7. Hoe was dit voor Delfland? 
Antwoord: 
Wij herkennen die onduidelijkheid, daarom hebben we op dit punt ook doorgevraagd bij de 
veiligheidsregio en die vertelde dat ze alle bedrijven persoonlijk zouden benaderen. Tegelijk 
hebben wij de communicatie van de GGD, voor zover voor ons relevant, overgenomen op onze 
website. 
 
8. Kon Delfland gemakkelijk de juiste informatie ontvangen? 
Antwoord: 
De coördinatie vanuit de veiligheidsregio was goed, de contacten waren zo gelegd en de 
samenwerking verliep soepel waardoor wij gemakkelijk de juiste informatie ontvingen en op de 
website hebben geplaatst. 

 
Considerans, aanleiding van, toelichting op of achtergrond 
 
 
Dit formulier richten aan de voorzitter van de Verenigde Vergadering van Delfland 
pdaverveldt@hhdelfland.nl met afschrift aan verenigdevergadering@hhdelfland.nl  
 
IN TE VULLEN DOOR LOKET BESTUURSONDERSTEUNING: 
 
DMS nummer: 2249860 
Datum en tijdstip ontvangst: 17 november 9.53 uur 
Datum D&H behandeling:  5 december 2023 
Datum publicatie (wordt opgenomen in titel): 
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